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Προς: τον Πρόεδρο του ΔΣ Αχαρνών 

Αχαρνές, 23/8/2024 

 

Πρόταση θέματος συζήτησης για την 

4H ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ ΕΤΟΥΣ 2024 

 

Θέμα: τοποθέτηση τουρνικέ σε αθλητικές εγκαταστάσεις του Ολυμπιακού 
Χωριού  

 

Αξιότιμε κ. Πρόεδρε  

Οι αθλητικές εγκαταστάσεις του Ολυμπιακού Χωριού κατασκευάστηκαν με 
χρήματα των εργαζομένων για τις ανάγκες των Ολυμπιακών αγώνων και με 
σκοπό να αξιοποιηθούν προς όφελος του λαού μετά από αυτούς. 

Είναι ευρέως γνωστό ότι οι εγκαταστάσεις τα τελευταία 20 χρόνια ήταν αφημένες 
από την κεντρική κυβέρνηση να σαπίζουν. Η στοιχειώδης συντήρηση τους 
γινόταν από τα ερασιτεχνικά σωμάτια και τους κατοίκους του Ολυμπιακού 
Χωριού. 

Πρόσφατα οι εγκαταστάσεις επισκευάστηκαν από τη ΓΓΑ και πάλι με χρήματα των 
εργαζόμενων με σκοπό να παραχωρηθεί η χρήση τους σε επαγγελματικούς 
αθλητικούς Ομίλους. 

Η διοίκηση Βρεττού συντάσσεται με τα σχέδια της Κυβέρνησης ΝΔ για την 
εμπορική εκμετάλλευση των εγκαταστάσεων, αδιαφορώντας για το πάγιο αίτημα 
του λαού και των ερασιτεχνικών αθλητικών σωματείων  της περιοχής που ζητούν 
αυτές να αξιοποιηθούν για τις ανάγκες άθλησης του λαού και της νεολαίας του 
δήμου μας και την ευρύτερης περιοχής και η πρόσβαση σε αυτές να είναι 
ελεύθερη και δωρεάν. 

Τις τελευταίες ημέρες έχουν εγκατασταθεί τουρνικέ στο στίβο για τον έλεγχο της 
πρόσβασης ενώ φημολογείται ότι η πρόσβαση θα επιτρέπεται μόνο σε 



 
διαπιστευμένα σωματεία, δηλαδή θα αποκλειστούν οι ερασιτέχνες αθλητές και οι 
κάτοικοι του ΟΧ που θέλουν να αθληθούν δωρεάν. 

 

Ζητάμε να απαντήσετε: 

1. Τι μέτρα έχει λάβει η διοίκηση του δήμου ώστε να εξασφαλίζεται η 
δημόσια και δωρεάν χρήση των αθλητικών εγκαταστάσεων του 
Ολυμπιακού Χωριού από το λαό , τη νεολαία και τα ερασιτεχνικά αθλητικά 
σωματεία της περιοχής. 

 

 

 

 

 

Για τη Λαϊκή Συσπείρωση 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι  

Παναγιώτα Αγγελοπούλου 

Ξένια Κόχυλα 

Γιώργος Ψαραδέλλης 


